
Informace z radnice 

 Byly zahájeny práce na rekonstrukci chodníku v ulici Hradecká, v úseku mezi ulicemi Gen. 

Svobody a Komenského. Po dokončení bude následovat rekonstrukce chodníků v parku 

B. Smetany. Obě akce plánujeme dokončit do 30. června.  Nové chodníky nás budou stát 

celkem 600 tisíc korun, původní předpoklad byl o 228 tisíc korun vyšší. 

 Jak jsem psal již minulý měsíc, byla dokončena rekonstrukce ulice Podskalí. Nová je pouze 

informace, že naše žádost o dotaci z ROP, stejně jako tomu bylo v předchozích dvou 

případech, skončila mezi náhradními projekty. V praxi to pro nás znamená, že 

pravděpodobnost získání dotace je již téměř nulová. Rekonstrukce stála 1,3 milionu 

korun, původní předpoklad byl o 400 tisíc korun vyšší. 

 Určitě potěším rodiče a děti bydlící na sídlišti u Teba. Naše žádost o dotaci na nové 

dětské hřiště byla úspěšná. Ministerstvo pro místní rozvoj nám tak přispěje na jeho 

výstavbu 400 tisíc korun. Nové hřiště by mělo být vybudováno do konce letošního srpna. 

 Se zpožděním proti původnímu plánu bylo vypsáno výběrové řízení na dodavatele 

rekonstrukce ulice Školní. Důvodem zpoždění je zdržení projektanta, který nedodal včas 

projektovou dokumentaci. Bez ní nelze výběrové řízení zahájit, stejně jako nelze podat 

žádost o vydání stavebního povolení. Původní požadavek na rozdělení projektu do dvou 

etap (z finančních důvodů) rovněž nebyl respektován a tak jsou předpokládané náklady 

na celkovou rekonstrukci 6 milionů korun, namísto původně plánovaných 4 milionů. 

Pokud chceme dokončit rekonstrukci ještě v době školních prázdnin, nezbylo nic jiného, 

než zahájit výběrové řízení podle dodaného projektu a budeme doufat, že cenová 

nabídka bude ještě akceptovatelná pro náš rozpočet. 
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